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Protokoll fört vid U-schacks s tyrelsemöte den 19:e augusti 2001 i
samfälli ghetslokalen, Fli tiga Lisas väg 55, Västerås

Närvarande: Roger Andersson Urban Lundbäck
Anders Eriksson Daniel Löfberg
Jakob Fjellander Rasmus Myklebust
Per Hedlund    Per-Åke Yngwén
Åke Lindén Gert Åkerman

§1. MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande Gert Åkerman hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl.
17.00. På förekommen anledning erinrade han om att enskild styrelsemedlem inte får
använda U-schacks namn i t.ex. debattinlägg utan att ha styrelsens godkännande.
Var och en presenterade kort sig själv eftersom ny medlem (Urban) invalts.

§2. VAL AV SEKRETERARE

Urban valdes till sekreterare för mötet.

§3a. DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE

Den föreslagna dagordningen kompletterades med punkt 3 b – val av kassör och
firmatecknare

§3b. VAL AV KASSÖR OCH FIRMATECKNARE

Åke Lindén valdes till kassör.
Åke Lindén och Gert Åkerman valdes till firmatecknare

§4. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll godkändes.
I samband med genomgång av föregående protokoll avhandlades följande punkter:

�  Roger informerade att han köpt in ett exemplar av boken ”Träna schack med
Jesper Hall”. Roger rekommenderade inköp av några ex för att kunna låna ut
till tränare inom U-schack. Styrelsen var positiv till detta men beslöt att
avvakta med inköpet.

�  Åke hade fått 4 st offerter på brevpapper och kuvert med logo.
Beslutades att inte köpa brevpapper eftersom Per har kvar en ansenlig
mängd och åtgången är relativt liten. Däremot fick Åke i uppdrag att beställa
3000 st C4 kuvert från Affärstryckeriet som hade lägsta priset av de firmor
som offererat.

§5. EKONOMISK REDOGÖRELSE

Styrelsen gick igenom en balans- och resultatrapport för perioden 010501-010814.
Utgående balans har minskat med c:a 160000 kr jämfört med för ett år sedan.
Detta beror i huvudsak på exceptionellt stora materialinköp under perioden.
C:a 35000 kr finns tillgängliga på post- och bankgiro för löpande utgifter. Det
beräknades räcka till för de utgifter som förutses tills nästa gång landstingsbidrag
betalas ut , men vi får hålla igen med utgifter.
Aktieinnehavet vid periodslutet är upptaget till inköpspris vilket inte är korrekt. Ska
fortsättningsvis upptas till dagsaktuell kurs vid periodslut.
Mötet beslöt att höja reseersättningen från 15 kr/mil till 16 kr/mil att gälla från och med
010819 tills vidare.
Vidare beslöts att avskriva en fordran på 152 kr som vi haft sen 1997 på Sörmlands
Schackförbund. Bakgrunden är att Sörmlands Schackförbund inte har några medel och
inte haft någon verksamhet senaste åren.

§6. MATERIAL FÖR NÄSTA UTSKICK

Nästa utskick ska gå ut senast 31/8.
Ska innehålla tävlingskalender, lägerinformation, adresslista, materiallista samt detta
protokoll.
Tävlingskommitén ansvarar för tävlingskalender. Per Hedlund skickar ut
lägerinformation.
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§7. EVENTUELLT KÖP AV BÄTTRE BEG. DATOR TILL VÅR KASSÖR

Mötet beslutade att av Gert köpa hans gamla privata 300 MHz Siemens dator med
modem men exklusive skrivare för 800 kr, att användas av U-schacks kassör.

§8. NY LEDARE FÖR LÄNSLAGET

Per meddelade att han inte hittat någon som är villig att ta hand om
länslagsverksamheten. Det är viktigt att vi kan återuppta denna, inte minst för att de
små klubbarna ska ha möjlighet att skicka talanger på tävlingar och läger.
Eventuellt intresserad person uppmanas att höra av sig till styrelsen.

§9. TÄVLINGSKOMMITTÉN

Jakob Fjellander ersätter Johan Nordebrink i tävlingskommitén.

Arosmästerskapet utgår ur tävlingsprogrammet.

Vid tidpunkten för mötet fanns fortfarande ingen arrangör av skollag-DM och
individuella DM.

Anders Eriksson fick i uppdrag att sondera om Västerås SK är intresserade av att
arrangera någon av tävlingarna.

§10. SCHACKFYRANKOMMITTÉN

Schackfyrans verksamhet fortsätter som tidigare år. Kommitén fick i uppdrag att
kontakta alla lokalt ansvariga och försäkra sig om att de ställer upp även denna
säsong.

§11. UTBILDNINGSKOMMITTÉN

U-schacks höstläger och tjejlägret kommer att genomföras denna säsong.
Anders Eriksson meddelade att han frånsäger sig uppdraget i utbildningskommitén.
Per fick i uppdrag att hitta ersättare för Anders.

§12. ÖVRIGA FRÅGOR

Roger tog upp att Dalarnas Schackförbund i ett nyhetsbrev har meddelat att U-schack
inte har skött sina ekonomiska åtaganden mot DSF. Det gäller Det gäller räkning för
deltagande i DSF GP-tävling av lägerdeltagare från U-schack. Räkningen lämnades
utan åtgärd eftersom den kom in något år efter aktuell tävling. Ordföranden fick i
uppdrag att kontakta DSF i detta ärende.

§13. MÖTETS AVSLUTANDE OCH TIDPUNKT NÄSTA MÖTE

Gert Åkerman förklarade mötet avslutat.
Nästa möte blir söndag den 9:e december 2001 klockan 17.00.

Västerås den 20 augusti 2000

Vid pennan

Urban Lundbäck Gert Åkerman
Sekreterare Ordförande

 


